
 

 

 

Aruba, 17 juli 2015 

 

A. Pechthold 

 

Geachte heer Pechthold, 

 

Namens onze politieke partij in Aruba, de Union Patriotico Progresista (UPP), benadert ondergetekende, Candelario 

Wever, U met het navolgende. 

 

Naast de alarmerende financiële situatie van het Land Aruba, welke ongetwijfeld ook Uw aandacht zal hebben 

getrokken, wensen wij thans ook bij U onze bezorgdheid uit te spreken omtrent de ontwikkelingen op Aruba met 

betrekking tot het ad hoc, “free for all”, “open door”, “wheel & deal”, en corrupt handelen van de huidige Arubaanse 

regering in de uitvoering van de LTU-wet. 

 

In Uw brief dd 20 maart 2006, gericht aan de Tweede Kamer als minister voor Bestuurlijke Vernieuwing en 

Koninkrijksrelaties, en mede-ondertekend door uw ambtsgenoot mevrouw M.C.F. Verdonk als minister van 

Vreemdelingenzaken en Integratie, heeft U het volgende naar voren gebracht: 

"Aanleiding voor het bezoek was onze wens om de afhandeling van visa, naturalisatieverzoeken en 

verblijfsvergunningen te stroomlijnen. Er bereikten ons berichten dat de vreemdelingenketen in Aruba niet optimaal 

functioneerde. Vanwege de verantwoordelijkheid van het Koninkrijk voor het Nederlanderschap, de 

verantwoordelijkheid voor de buitenlandse betrekkingen tezamen met de betrokkenheid bij de afgifte van visa (en 

hierbij tevens de onmiskenbare relatie met terrorismebestrijding), hechten wij groot belang aan goed functionerende 

vreemdelingenketens in het gehele Koninkrijk. In de Nederlandse Antillen maakt de versterking van de 

vreemdelingenketen onderdeel uit van het Plan Veiligheid Nederlandse Antillen." (einde citaat) 

Als mede ondertekenaar van het protocol van 2006 betreffende het vreemdelingenbeleid, achten wij het immers 

vanzelfsprekend dat u thans ook op de hoogte blijft van de ontwikkelingen in Aruba op dat gebied en dat U er nog 

steeds waarde aan hecht dat de vreemdelingenketen optimaal dient te geschieden. 

 

Reeds vanaf onze Status Aparte in 1986 bestond er al grote bezorgdheid op dit terrein; doch nadat ondergetekende 

zich hiermee had belast, is besloten dat een algehele wijziging in deze aangelegenheid moest plaats vinden. 

Een eerste stap was de herstructurering van de betreffende afdeling met de hulp van lokale experts, gesteund door 

Nederlandse deskundigen, hetgeen uiteindelijk uitmondde in de DIMAS. 

Deze afdeling was de eerste overheidsinstantie welke over een structuur beschikte waarin integriteit en transparantie 

de grondslag vormde voor diens functionering.  

Alle medewerkers die in deze afdeling werden benoemd, werden vooraf onderworpen aan een strenge screening, 

alvorens bij genoemde afdeling in dienst te zijn getreden. 



 

 

De structuur in de werking van deze afdeling garandeerde een volledige integriteit, waarin er absoluut geen plaats 

was voor corruptie vanwege de hoeveelheid aan controle-punten die Dimas hanteerde. 

Daarbij vonden er grote wijzigingen plaats in de LTU, welke ertoe dienden om de rechten van de lokale arbeider te 

beschermen, en welke garandeerden dat diegenen die werden toegelaten, fatsoenlijke mensen waren, zonder enig 

crimineel verleden.  

Dit alles is geschied in het kader van het bovengenoemd Protocol van 6 februari 2006, ondertekend door Uw collega 

minister Verdonk, U zelf en ondergetekende. 

Ondergetekende heeft gezorgd voor de integrale uitvoering van genoemd protocol. 

Helaas hebben wij echter moeten constateren dat vanaf het aantreden van het huidige kabinet Mike Eman, eind 

oktober 2009 de situatie geheel is veranderd, en dat het protocol opzij is gezet. 

Het gevolg hiervan is dat corruptie in de afgifte van vergunningen wederom aan de orde van de dag is geworden. 

Ondergetekende heeft bij diverse gelegenheden dit onder de aandacht van diverse Nederlandse gezagdragers 

gebracht. Het valt zeer te betreuren te moeten constateren dat het festijn en de corruptie met de afgifte van 

vergunningen zich voortzetten, en daarbij gevaarlijke stappen en wendingen nemen. 

 

Het zal u misschien niet bekend zijn, maar de huidige regering van Aruba heeft het voornemen om een medewerker 

bij de Dimas, te weten de heer Mario Wever, te benoemen als Adjunct Directeur van de Dimas, met zijn eigen 

bevoegdheden. Hij zal VOLLEDIG belast worden met de afhandeling van vergunningen. 

De heer Mario Wever staat echter bekend als medeplichtige in vele zaken die naar corruptie rieken, één en ander op 

instruktie van de speciale medewerker van de huidige minister van o.a. Integratie, t.w. de heer Radhi Kahn, en met 

medeweten van, en met de goedkeuring van de minister, de heer Oslin Sievinger. 

In tegenstelling tot hetgeen wordt gesteld, dat deze benoeming zou gaan om een verbetering van de dienstverlening 

door de Dimas te bewerkstelligen, is de werkelijke reden voor de benoeming van deze persoon, die niet eens over een 

Mavo-diploma lijkt te beschikken, het ongestoord voortzetten van het festijn van afgifte van vergunningen. 

 

De benoeming van de heer Mario Wever in genoemde functie is geschied naar aanleiding van de weigering door de 

huidige Directrice om een verlenging te tekenen van een "toeristisch verblijf" omdat de persoon die in eerste instantie 

garant stond voor de betreffende “toerist”, woonachtig is op zeker adres, terwijl de “toerist” zelf ergens anders 

verblijft, en het adres op de verzekerings-papieren een geheel verschillend adres opgeven. 

Zoals bekend komen veel mensen Aruba binnen als toerist, terwijl zij in feite binnenkomen om hier te werken zonder 

dat zij over de benodigde papieren beschikken. 

De heer Wever, die overigens met vakantie was, werd op de hoogte gesteld van de weigering, en opgeroepen om de 

zaak te komen “regelen”. 

Gebruik makende van de gelegenheid, gaf Wever hier te kennen dat, wanneer hij benoemd zou worden als Adjunct 

Directeur, hij ervoor zou zorgen dat deze situaties zich niet opnieuw zouden voordoen. 

Daarmee is de zaak aan het rollen gebracht! 

 



 

 

Wij menen deze onverkwikkelijke en ontoelaatbare zaak onder Uw aandacht te moeten brengen, omdat de benoeming 

van de heer Wever - naast het feit dat hij niet voldoet aan de eisen voor deze functie - de nodige vragen doet rijzen, 

en opdat U op de hoogte is van hetgeen de heer Wever heeft uitgevoerd, en waartoe hij in staat zal zijn wanneer hij 

zich in deze functie bevindt. 

 

Wij hebben vernomen dat er vele aanklachten zijn ingediend bij overheidsinstanties; wij wensen daaraan toe te 

voegen dat de "intrekkingsbevoegdheid" van de directrice van de Dimas haar ook is ontnomen. Dit is geschied omdat 

de directrice de vergunningen heeft ingetrokken van enkele personen die criminele activiteiten hebben ondernomen; 

nadien vernam de DIMAS van hogerhand echter dat de beslissing was gevallen dat de intrekking teniet was gedaan 

zodat de betreffende personen toch hun vergunningen konden behouden 

Hierna heeft de minister de directrice haar intrekkingsbevoegdheid volledig ontnomen, met als desastreus gevolg dat 

voortaan van een vreemdeling die welk strafbaar feit dan ook pleegt, de vergunning NIET wordt ingetrokken!  

In dit kader willen wij U – wellicht ten overvloede – eraan herinneren dat de persoon die enige tijd geleden werd 

vermoord en een vergunning had gebaseerd op een fictief huwelijk, bij de betreffende instanties bekend stond als 

behorende tot de onderwereld. 

Diverse officiële instanties hebben getracht zijn vergunning in te trekken, doch op instructie van minister Sevinger is 

dit nooit geschied, dit omdat deze persoon een persoonlijke vriend was van Radhi Kahn en de heer Mario Wever. 

 

Naast laatstgenoemd geval bestaan er vele andere gevallen van bewezen fictieve huwelijken. 

Het is thans gewoonte geworden dat in zulke gevallen dezelfde persoon die zich hieraan schuldig heeft gemaakt, na 

een paar dagen met een vergunning verschijnt als "inwonende dienstbode" bij dezelfde persoon waarmee zij 

getrouwd is, terwijl zij op een ander adres woont.  

Zo zijn er vele andere gevallen, waarvan volgens onze inlichtingen aangifte is gedaan bij de officiële instanties, maar 

waartegen niets is ondernomen.  

 

In de reeds genoemde brief van 20 maart 2006, stelt U tevens dat conform de besprekingen “Nederland zal de 

personele en financiële ondersteuning bieden bij de opbouw van de DIMAS …Deze nieuwe organisatie zal als enige 

organisatie in Aruba verantwoordelijk worden voor de toelating van vreemdelingen.” 
Het komt mij ondenkbaar voor dat thans, geheel in tegenstelling tot hetgeen toen is overeengekomen, en vervolgens 

is uitgevoerd - nota bene met de bijstand van twee door U ter beschikking gestelde deskundigen - de toelating van 

vreemdelingen uit de handen van de directrice van de Dimas wordt genomen. De Dimas wordt als het ware gesplitst 

in twee directies. 

Het komt mij ook ondenkbaar voor dat U ermee akkoord kan gaan dat het protocol van 2006 kan worden opgedoekt, 

immers indien de bevoegdheid van de (directrice van de) DIMAS wordt ingetrokken, dan zal het hele beleid welke 

wij voor ogen hadden, een wassen neus blijken te zijn. 

 



 

 

De U.P.P. doet dan ook een beroep op U om conform Uw competentie op te treden, om een halt toe te roepen aan 

deze zaken - welke naar onze mening en volgens onze begrippen, even erg, of zelfs erger zijn dan onze financiële 

situatie - door deze bij uw Minister van Koninkrijksrelaties en die van Vreemdelingenzaken aan te kaarten. 

 

Wij zien gaarne Uw reactie in deze met belangstelling en veel vertrouwen tegemoet. 

 

 

Hoogachtend, 

 

 

 

Namens de Union Patriotico Progresista – U.P.P. 

Candelario A. S. D. Wever 

  


